
Budu-li zvolen do akademického senátu, zaměřím se především na otázky 
podpory vědeckých programů, koncepce studia a kvality výuky, a to zejména 
související legislativy. 
 
V oblasti výuky míním  

- podporovat rozvoj učitelských programů a to i ve spolupráci s příbuznými 
fakultami UK, 

- podporovat rozvoj programů v angličtině, 
- usilovat o to, aby ekonomická pravidla byla nastavena tak, aby se vyplácelo 

snížit fragmentaci výuky téměř totožných základních kurzů. Dle mého 
názoru by tento princip by měl fungovat nejen mezi sekcemi a katedrami 
naší fakulty, ale i mezi fakultami UK. 

 
Budu se zajímat o to, zdali jsou fakultní předpisy v souladu se státní/ministerskou 
legislativou. Z vlastní zkušenosti řešitele grantu mě napadají konkrétní otázky, 
např.  

- je-li nutné, aby studenti uzavírali dohodu pro provedení práce, aby jim byla 
uhrazena účast na výjezdních seminářích organizovaných naší fakultou, 
nebo 

- je-li nutné u grantů MŠMT odvádět fakultě 1% mzdových prostředků do 
FKSP, zatímco MŠMT tyto prostředky nedovoluje alokovat. 

 
Samozřejmě jsem odhodlán věnovat se i jiným otázkám, namátkou: propagace, 
výstavba.  
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